



10D7N
东欧

德国 / 奥地利 / 匈牙利 / 斯洛伐克 / 捷克
EASTERN EUROPE
GERMANY / AUSTRIA / HUNGARY /
SLOVAKIA / CZECH REPUBLIC

Penang ✈ Munich

Tour Code: PEEM-1



GERMANY



SLOVAKIA



AUSTRIA



CZECH
REPUBLIC



HUNGARY



Mirabell Palace & Garden
米拉贝尔宫及花园



Schonbrunn Palace
美泉宫



Fisherman's Bastion
渔人堡



Hallstatt Village
哈尔施塔特村

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Kartner Strasse
克恩滕大街

Wencelas Square
瓦茨拉夫广场

Buda Castle
布达城堡



精简行程

第一天 槟城 ✈️ 新加坡 (机上用餐)

- ☑ 经新加坡过境

第二天 新加坡 ✈️ 慕尼黑 🚗 (147公里 1 3/4 小时)
萨尔茨堡 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 宝马世界
- ☑ 伊丽莎白女王奥林匹克公园 (拍照点)
- ☑ 米拉贝尔宫及花园 (步行游览)
- ☑ 莫扎特出生地博物馆 (拍照点)
- ☑ 集市广场 (步行游览)
- ☑ 萨尔茨堡老城区 (步行游览)

第三天 萨尔茨堡 🚗 (72公里 1 1/4 小时)
哈尔施塔特 🚗 (284公里 3 1/2 小时)
维也纳 (早/-/晚)

- ☑ 哈尔施塔特村

第四天 维也纳 (早/-/晚)

- ☑ 美泉宫 (参观)
- ☑ 市政厅 (经过)
- ☑ 霍夫堡宫 (拍照点)
- ☑ 克恩滕大街 (自由行)

第五天 维也纳 🚗 (243公里 2 3/4 小时)
布达佩斯 (早/午/晚)

- ☑ 渔人堡 (拍照点)
- ☑ 伊丽莎白大桥 (经过)
- ☑ 链桥 (经过)
- ☑ 布达城堡 (拍照点)
- ☑ 匈牙利国会大厦 (经过)

第六天 布达佩斯 🚗 (201公里 2 1/6 小时)
布拉迪斯拉发 🚗 (328公里 3 1/2 小时)
布拉格 (早/午/晚)

- ☑ 布拉迪斯拉发老城区 (步行游览)
- ☑ 布拉迪斯拉发城堡 (拍照点)

第七天 布拉格 (早/-/晚)

- ☑ 布拉格城堡 (含门票)
- ☑ 老城广场 (拍照点)
- ☑ 圣维特大教堂 (步行游览)
- ☑ 天文钟 (拍照点)
- ☑ 旧皇宫 (步行游览)
- ☑ 跳舞的房子 (经过)
- ☑ 圣乔治大殿 (步行游览)
- ☑ 国家大剧院 (经过)
- ☑ 瓦茨拉夫广场 (步行游览)
- ☑ 犹太区 (拍照点)
- ☑ 查理大桥 (拍照点)
- ☑ 黄金巷与达利博卡塔 (含门票)

第八天 布拉格 🚗 (355公里 3 小时 58 分钟)
因戈尔施塔特 🚗 (81公里 1 小时) 慕尼黑 (早/-/-)

- ☑ 因戈尔施塔特购物村设计师奥特莱斯

第九天 慕尼黑 ✈️ 新加坡 (早/机上用餐)

- ☑ 经新加坡过境

第十天 新加坡 ✈️ 槟城 (机上用餐)

观光景点:

慕尼黑

- ◆ **宝马世界** - 这座标志性建筑展示了宝马汽车工程的最新创新, 以及展示了公司的历史、技术和未来愿景的展品。

萨尔茨堡

- ◆ **米拉贝尔宫** - 是主要名胜之一, 巴洛克风格, 模仿意大利和法国宫殿, 由萨尔茨堡总主教沃尔夫·迪特里希始建于1606年。这里也是电影《音乐之声》的取景地之一。米拉贝尔宫还是一个受欢迎举行婚礼的地点。
- ◆ **莫扎特出生地** - 是一座米黄色6层楼房, 1756年1月27日天才音乐家莫扎特在此诞生。莫扎特的父亲是一位小提琴家, 他们一家从1747年至1773年都居住在这栋楼的三楼。莫扎特出生地是粮食胡同上最抢眼的建筑, 黄色的外墙, 配了红白相间的奥地利国旗。

哈尔施塔特

- ◆ **哈尔施塔特村** - 这个村庄以其标志性的木屋而闻名, 这些木屋建在山坡上, 可以欣赏到湖泊和周围山脉的壮丽景色。

维也纳

- ◆ **美泉宫** - 这座建于17世纪的建筑曾是哈布斯堡君主的夏宫, 现已成为联合国教科文组织世界遗产。
- ◆ **克恩滕大街** - 从斯蒂芬广场延伸至维也纳国家歌剧院的凯特纳街, 两旁是琳琅满目的商店, 销售着高端时尚品牌和传统的维也纳商品。

布达佩斯

- ◆ **渔人堡** - 这个堡垒独特的设计, 酷似童话城堡的城垛, 具有新哥特式和新罗曼式的元素。它由七座带塔的塔楼组成, 根据匈牙利传说, 代表了9世纪定居在喀尔巴阡山脉盆地的七个马扎尔部落。
- ◆ **布达城堡** - 这座历史悠久的堡垒建筑, 也被称为皇宫或布达佩斯城堡, 位于匈牙利布达佩斯的城堡山上。可以追溯到13世纪, 经历了多次翻修, 形成了如今丰富多样的建筑风格。

布拉迪斯拉发

- ◆ **布拉迪斯拉发老城区** - 老城区拥有热闹的广场, 如主广场(Hlavné námestie)和希维斯拉夫广场(Hviezdoslavovo námestie), 这些广场上有咖啡馆、餐馆和文化活动。

布拉格

- ◆ **圣维特大教堂** - 圣维特大教堂的建造始于14世纪, 但历经数个世纪的延续, 得到了来自不同建筑师和工匠的贡献。因此, 这座大教堂融合了哥特、文艺复兴和巴洛克等多种元素。
- ◆ **圣乔治圣殿** - 这座教堂建于10世纪, 是该城市最古老的幸存教堂之一, 具有重要的历史和建筑意义。
- ◆ **天文钟** - 这座天文钟可以追溯到15世纪, 是世界上最古老和最著名的天文钟之一。



酒店住宿 (7 晚)

- ✓ 萨尔茨堡或同级
- ✓ 维也纳或同级
- ✓ 布达佩斯或同级
- ✓ 布拉格或同级
- ✓ 慕尼黑或同级

x1 晚
x2 晚
x1 晚
x2 晚
x1 晚



✓ 7 早餐 / 3 午餐 / 6 晚餐

风味餐:

★ 自助早餐 (热食)

★ 中餐与西餐为主

*在重大会议、展会和节庆期间, 住宿可能会位于另一个城市而不事先通知。*某些住宿可能没有特定的双人或双床房型。

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Bratislava Old Town
布拉迪斯拉发老城区



St. George's Basilica
圣乔治圣殿



St. Vitus Cathedral
圣维特大教堂



SCHEDULE

D1 PENANG ✈ SINGAPORE (MOB)

- ✓ Transit via Singapore

D2 SINGAPORE ✈ MUNICH (147km 1 3/4 hr) SALZBURG (MOB/L/D)

- ✓ BMW Welt
- ✓ Queen Elizabeth Olympic Park (Photo Stop)
- ✓ Schloss Mirabell (Walking Orientation)
- ✓ Mozart Birth Place Museum (Photo Stop)
- ✓ Market Square (Walking Orientation)
- ✓ Salzburg Old Town (Walking Orientation)

D3 SALZBURG (72km 1 1/4 hr) (B/-/D) HALLSTATT (72km 1 1/4 hr) VIENNA

- ✓ Hallstatt Village

D4 VIENNA (B/-/D)

- ✓ Schonbrunn Palace (Visit)
- ✓ City Hall (Drive Pass)
- ✓ Hofburg Palace (Photo Stop)
- ✓ Kärntner Strasse (Free and Easy)

D5 VIENNA (243km 2 3/4 hr) BUDAPEST (B/L/D)

- ✓ Fisherman's Bastion (Photo Stop)
- ✓ Hungarian Parliament Building (Drive Pass)
- ✓ Chain Bridge (Drive Pass)
- ✓ Elizabeth Bridge (Drive Pass)
- ✓ Buda Castle (Photo Stop)

D6 BUDAPEST (201km 2 1/6 hr) BRATISLAVA (328km 3 1/2 hr) PRAGUE (B/L/D)

- ✓ Bratislava Old Town (Walking Orientation)
- ✓ Bratislava Castle (Photo Stop)

D7 PRAGUE (B/-/D)

- ✓ Prague Castle (Entrance Included)
- ✓ St. Vitus Cathedral (Walking Orientation)
- ✓ Old Royal Palace (Walking Orientation)
- ✓ St. George's Basilica (Walking Orientation)
- ✓ Golden Lane with Daliborka Tower (Entrance Included)
- ✓ Charles Bridge (Photo Stop)
- ✓ Old Town Square (Photo Stop)
- ✓ Astronomical Clock (Photo Stop)
- ✓ The Dancing House (Drive Pass)
- ✓ National Theater (Drive Pass)
- ✓ Jewish Quarter (Photo Stop)
- ✓ Wenceslas Square (Walking Orientation)

D8 PRAGUE (355km 3 hr 58 min) (B/-/D) INGOLSTADT (81km 1 hr) MUNICH

- ✓ Ingolstadt Village Outlet

D9 MUNICH ✈ SINGAPORE (B/MOB)

- ✓ Transit via Singapore

D10 SINGAPORE ✈ PENANG (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

MUNICH

- ◆ **BMW Welt** - This iconic building showcases the latest innovations in automotive engineering from BMW, along with exhibits that highlight the company's history, technology, and vision for the future.

HALLSTATT

- ◆ **Mirabell Palace** - is one of the main attractions. It was built about 1606 outside the medieval walls of Salzburg according to Italian and French models by the Salzburg Archbishop Wolf Dietrich. The movie "The Sound of Music," one of the viewfinder here. Mirabell Palace is a popular wedding location.
- ◆ **Mozart's Birthplace Museum** - is a beige 6-storey building, 27 January 1756 at the birth of genius musician Mozart. Mozart's father was a violinist, the family from 1747 to 1773 lived in the third floor of this building. Mozart was born on Getreidegasse status is the most eye-catching building, yellow facades, with the red and white Austrian flag.

HALLSTATT

- ◆ **Hallstatt Village** - The village is renowned for its iconic wooden houses, which are built into the hillside and offer breathtaking views of the lake and surrounding mountains.

VIENNA

- ◆ **Schonbrunn Palace** - Built in the 17th century, it served as the summer residence of the Habsburg monarchs and is now a UNESCO World Heritage Site.
- ◆ **Kärntner Strasse** - Stretching from Stephansplatz to the Vienna State Opera, Kärntner Strasse is lined with an array of shops selling high-end fashion brands and traditional Viennese goods.

BUDAPEST

- ◆ **Fisherman's Bastion** - The Bastion's unique design, resembling the ramparts of a fairytale castle, features neo-Gothic and neo-Romanesque elements. It consists of seven turreted towers, representing the seven Magyar tribes that settled in the Carpathian Basin in the 9th century, according to Hungarian legend.
- ◆ **Buda Castle** - Also referred to as the Royal Palace or Budapest Castle, is a historic fortress complex situated on Castle Hill in Budapest, Hungary. Dating back to the 13th century, it has undergone multiple renovations, resulting in its current architectural richness.

BRATISLAVA

- ◆ **Bratislava Old Town** - The Old Town is home to lively squares, such as Hlavné námestie (Main Square) and Hviezdoslavovo námestie, which are bustling with cafes, restaurants, and cultural events.

PRAGUE

- ◆ **St. Vitus Cathedral** - Construction of St. Vitus Cathedral began in the 14th century but continued over several centuries, with contributions from various architects and craftsmen. As a result, the cathedral features a blend of Gothic, Renaissance, and Baroque elements.
- ◆ **St. George's Basilica** - Founded in the 10th century, it is one of the oldest surviving churches in the city and holds significant historical and architectural importance.
- ◆ **Astronomical Clock** - Dating back to the 15th century, it is one of the oldest and most famous astronomical clocks in the world.



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Salzburg
- ✓ Vienna
- ✓ Budapest
- ✓ Prague
- ✓ Munich

x 1 Night
x 2 Nights
x 1 Night
x 2 Nights
x 1 Night



✓ 7 Breakfast / 3 Lunch / 6 Dinner

Special Cuisine:

★ Hot Breakfast

★ Mix Western Meals and Chinese Meals

*During major conferences, fairs, and festivals, accommodation may be located in an alternative city without prior notice.

*Some accommodations may not have specific twin or double room types.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

GENERAL INFORMATION

· 东欧 EASTERN EUROPE ·



货币 Currency 	Euro - EUR	信用卡 Credit Card 	Contact credit card centre to extend your credit card limit *Credit Card are used widely in Europe
货币兑换率 Exchange Rate 	EUR 1 = RM 5.10 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Germany 德国 +49 Austria 奥地利 +43 Hungary 匈牙利 +36 Czech Republic 捷克共和国 +420 Slovakia 斯洛伐克 +421
电压 Voltage 	230 Volts, 50Hz	插座 Power Socket 	Type C (2-pin) Type E (2-pin) *Please bring a universal electric plug adapter
时差 Time Difference 	Apr-Sep - Approximately 6 hours behind of Malaysia Oct-Mar - Approximately 7 hours behind of Malaysia	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 25kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过25公斤。
气候 Weather 	☐ Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 10°C - 25°C ☐ Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C - 37°C ☐ Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 8°C - 20°C ☐ Winter 冬季 12月-2月 Dec to Feb -5°C - 11°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	Boeing 737 Airbus A350		

Departure Date:		Flight :	
出发日期:		航班行程:	
Tour Fare:		Airport Tax & Fuel Surcharge:	
团费:		机场税及燃油附加费:	
Tipping:		Agent Collection Fee:	
小费:		旅行社代收费:	
Visa:		Travel Insurance:	
签证:		旅行保险:	
		TOTAL :	
		总数:	



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: